
ZÁPISNICA č. 1  

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Senci konanej dňa 23. januára 2023 o 16,30 hod v priestoroch 

útvaru školstva a športu, Lichnerova 61, 903 01 Senec 

Prezencia: - Tomáš Mókoš, Gabriel Csémy, Ivana Hofericová, Tomáš Medveď, Gabriela Szabová, Martina 

Petrušková, Juraj Chríbik, Jaroslav Homola, Ľudovít Szabo  (viď prezenčná listina)  

Neprítomní – ospravedlnení: --- 

Hostia: Ing. Juraj Gubáni - viceprimátor 

 

Program :  

1. Privítanie a informácie predsedu komisie,  

2. Voľba podpredsedu komisie  

3. Plán práce komisie a harmonogram zasadnutí na rok 2023 

4. Športovec roka mesta Senec 2022 – vyhodnotenie návrhov, organizačné zabezpečenie akcie –   

termín konania akcie 15.2.2023 

5. Dotácie na rok 2023  

6. Rôzne 

7. Záver  

 

1. Dňa 23. januára 2023 o 16,30 hod. v priestoroch útvaru školstva a športu, Lichnerova 61, Senec 

zasadala Komisia športu pri MsZ v Senci. Prítomných privítal predseda Komisie športu pri MsZ 

v Senci PhDr. Tomáš Mókoš. V stručnosti členov komisie  informoval o štatúte Komisie športu 

a rokovacom poriadku komisií, schválenom Uznesením MsZ č. 16/2022 na zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva Senec dňa 13.12.2022. Zároveň oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  

Nová členka komisie športu pani Martina Petrušková sa spýtala, či prebiehajú stretnutia so 

zástupcami klubov a či je to na pravidelnej úrovni. 

Mokóš: V prípade potreby prebiehajú stretnutia so zástupcami klubov, pred Kovidom boli 

stretnutia raz za rok, avšak Kovidové obdobie tieto stretnutia narušili.  

Predseda Komisie športu zdôraznil, že Komisia športu je poradný orgán Mestského 

zastupiteľstva v Senci, ktoré má konečné slovo v rozhodovaní.  

 

2. Voľba podpredsedu komisie:  

Predseda Komisie športu PhDr. Tomáš Mókoš predložil návrh  a za podpredsedu Komisie športu 

na volebné obdobie 2022 – 2026  navrhuje pána Jaroslava Homolu. Podpredseda Komisie športu 

pri MsZ v Senci vykonáva činnosť v zmysle § 5 Rokovacieho poriadku komisií.  

Pripomienky: bez pripomienok, nový návrh nikto nepredniesol 

Predseda komisie prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať. 

Návrh uznesenia č. 01 /2023 

Komisia športu pri MsZ  schvaľuje za podpredsedu Komisie športu pri MsZ v Senci  pána 

Jaroslava Homolu. 

Hlasovanie:  

za: 8 

proti : 0 

zdržal sa: 1  

 

3. Predseda Komisie športu PhDr. Tomáš Mókoš predložil návrh Plánu práce komisie a 

harmonogram zasadnutí na rok 2023 (viď príloha č. 1). Vysvetlil dôvody časového 

harmonogramu a dve nosné zasadnutia a to: dotácie a Senecký beh okolo Slnečných jazier.  



Predseda komisie pán Mókoš vysvetlil proces hodnotenia dotácií. Na dnešnom rokovaní 

(23.1.2023) sa alokujú finančné prostriedky do jednotlivých výziev pre šport, t.j. Výzva 5, 6, 

7/2023. Následne budú členom komisie pridelené prístupy na hodnotenie jednotlivých projektov, 

ktorý na základ kritérií v jednotlivý výzvach ohodnotia projekty, pridelia sumu a zašlú hodnotenie 

späť.  

Termín zaslania hodnotenia: 2.2.2023 

Termín komisie schválenie rozdelenia dotácií: 9.2.2023 

Mókoš: cieľom bolo to urobiť inak, t.j.  – per rollam schváliť alokáciu finančných prostriedkov a na 

dnešnom zasadnutí aj schválenie finančných prostriedkov k ohodnoteným projektom.  Schválený 

rokovací poriadok možnosť hlasovať per rollam neumožňuje  a harmonogram zasadnutí Mestskej 

rady a Mestského zastupiteľstva bol schválený na prvom zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

v Senci a musíme postupovať v zmysle schválených dokumentov. Vzhľadom k uvedeným 

skutočnostiam je možné, že vedenie mesta zvolá mimoriadne zastupiteľstvo, kde by sa schvaľovali 

všetky projekty za jednotlivé komisie, teda aj projekty schvaľované v Komisií kultúry a školstva, 

Komisií životného prostredia, Komisií sociálnej a zdravotnej.  

Predseda komisie pán Mókoš pred hlasovaním o Pláne práce komisie a harmonogramu 

zasadnutí vyzval predseda na pripomienky. 

Pripomienky: 

Homola – otázka na zasadnutie komisie 28.9.2023 – či sa vždy rozpočet navrhuje a schvaľuje na  

3 roky.   

Tajomníčka komisie vysvetlila, že v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách sa vždy 

navrhuje a schvaľuje rozpočet na  trojročné obdobie.  

 

Viiceprimátor Gubani  - pozdravil členov komisie a poprial im veľa úspechov v práci a v komisii. 

 

Petrušková –  otázka - prehľad dotácií,  systém a termín schvaľovania dotácií, či vieme zmeniť 

tento systém hodnotenia, schvaľovania a rozdeľovania dotácií. Dotácie sa schvaľujú v marci, či 

vieme reálne zmeniť tento čas na skôr tak, aby sa kluby včas dozvedeli koľko finančných 

prostriedkov majú schválených. 

Mókoš do budúcna je treba postaviť plán zasadnutí tak, aby sa rozdelenie dotácií schvaľovalo 

skôr. Výzvy sú schvaľované v októbri, rozpočet je schvaľovaný v decembri, podľa aktuálnej výzvy 

bolo potrebné podať žiadosť do 16.1.2023.  

Homola – komisia neblokuje schválenie rozdelenie dotácií, v princípe až mestské zastupiteľstvo, 

ktoré je až v apríly. Do budúcnosti pri končení volebného obdobia by sme mali riešiť aby stará 

komisia rozhodla o rozdelení dotácií na ďalší rok. Ide o to, pre nových členov komisie je to všetko 

nové a nevedia do toho za tak krátke obdobie vniknúť. 

Szabová – sú jasné pravidlá, volebné obdobia, ktoré sa nedajú  obchádzať. 

Mókoš – áno môžeme sa nad tým zamýšľať dlhodobejšie teraz by sme mali riešiť krátkodobejšie 

ciele a v lete nastavovať termíny vo výzvach tak, aby sa dal schvaľovací proces realizovať skôr. 

Tajomníčka komisie uviedla, že v komisii športu je to špecifický problém v tom, že máme v rámci 

rozpočtu schválený jeden balík financií na dotácie, avšak máme tri výzvy, do ktorých musíme 

alokovať tieto finančné prostriedky.  

Szabo – vždy sa dá schvaľovanie a rozdelenie dotácií urobiť v novembri, resp. hneď po schválení 

rozpočtu. Podávanie žiadosti je len formalita.  



Homola – musia sa zladiť termíny podávania žiadosti, v aktuálnych výzvach do 16.1.2023 

a podanie zúčtovania. Vyhodnocuje sa kvalita, úplnosť, ako aj včasné podanie zúčtovania, resp. 

dopĺňanie chýbajúcich dokladov. Zúčtovanie sa podáva do 30. novembra.  

Szabo – prečo, keď majú zúčtovať do 30 dní, atak prečo dávajú zúčtovanie až 30.novembra. 

Jednotlivé športy a akcie sa vedia zúčtovať do 30 dní. 

Csémy, Medveď – to sa týka len pár dotácií a ostatné tiež musia dobehnúť do 30. novembra 

a musia byť schválené a zúčtované. Dokonca niektoré poskytnuté dotácie majú termín zúčtovania 

do 10.1.2023 – Beh Senec, MŠK, Sport Club Senec. 

Homola – v čom je problém, že sa to schvaľuje po 16.1., veď so schválenými peniazmi si vedia 

vykryť aj náklady vzniknuté pred schválením dotácie, pričom vo výzvach je povinná spoluúčasť, 

ktorú kluby musia splniť. 

Mókoš – jediný problém vidí v tom aby kluby vedeli, aká výška dotácie im bude schválená. 

Homola – v princípe je jedno či tie peniaze dostaneš vo februári alebo v apríli je to jedno 

Petrušková – čo ak nedostane takú čiastku ako očakával? 

Csémy – na dotácie nie je právny nárok  

Homola – svoju činnosť klub nemôže postaviť len na dotáciach, ale aj na vlastných zdrojoch a iných 

dotáciach  

Viceprimátor mesta Juraj Gubáni – dotácie nielenže sa dávali v máji, resp. v júni, ale sa aj v tomto 

období aj schvaľovali. Na základe egrantu, ktorý táto komisia doklepla do úspešného konca 

a zaviedlo sa to na všetky dotácie, t.j. kultúry, sociálne a zdravotné a životného prostredia. Na 

základe egrantu sa dotácie zjednotili a urýchlili. Lenže nemôžu kluby čakať len na dotáciu od mesta 

sú tu ďalšie zdroje, iné dotácie, 2 %, členské príspevky a taktiež je tu povinná spoluúčasť, ktorá sa 

zaviedla egrantom. Dotácie sú závislé aj na podielových daniach, ktoré sú schválené v rozpočte 

a prichádzajú v máji. Zároveň je dobre pre klub dobré keď napr. vo februári vie s ako čiastkou vie 

počítať. Nevylučuje sa i možnosť schvaľovať dotácie pre šport samostatne, resp. prostredníctvom 

mimoriadneho zastupiteľstva. To je maximum čo vieme spraviť.  

Mókoš – z mojej strany boli silné tlaky, aby sa dotácie za šport vyňali od všetkých a aby sme 

dotácie rozdelili a schválili individuálne tak, aby išli do MsR 25.1. a 14.2.2023 do zastupiteľstva. 

Bohužiaľ sme narazili na už zastupiteľstvom schválené dokumenty – rokovací poriadok, 

harmonogram zastupiteľstiev na rok 2023.  Druhou variantou bolo zvolanie  mimoriadné 

zastupiteľstvo a tam by sa schválili dotácie za všetky komisie. Dohliadnuť na to, aby plán 

zastupiteľstiev nebol stanovený tak, ako tento rok, zmeniť rokovací poriadok a doplniť možnosť 

hlasovania „per rollam“, predkladať materiál v skrátenom termíne, upraviť termíny vo výzvach. 

Petrušková – navrhuje do harmonogramu doplniť prerokovanie Výziev na rok 2024 na termín 

zasadnutia 22.6.2023 

Mókoš – samozrejme je to možné doplniť a dať podnet tajomníčke na prerokovanie výziev pre 

rok 2024 v navrhnutom termíne zasadnutia 22.6.023 

Homola – memôže si žiadny žiadateľ  postaviť len na  dotáciach z mesta. Ak dostane nižšie dotácie 

musí však, hľadať iné zdroje na zrealizovanie akcií, resp. účelu, ktorý bol zadaný v žiadosti. 

Predseda komisie Mokóš akceptuje všetky pripomienky, viaceré boli vysvetlené, resp. sa bude 

s nimi pracovať v komisií 

 

Návrh uznesenia č. 02/2023 

Komisia športu schvaľuje Plán práce komisie športu pri MsZ v Senci   

Hlasovanie:  

za:  9 

proti : 0  

zdržal sa: 0 



4. Športovec roka mesta Senec 2022 – vyhodnotenie návrhov, organizačné zabezpečenie akcie –   

termín konania akcie 15.2.2023 

Predseda komisie Tomáš Mókoš informoval o predložených návrhoch na Športovca roka mesta 

Senec za rok 2022 – viď príloha. Konštatoval, že prišlo málo návrhov, z čoho je veľmi sklamaný. 

Prišlo len 11 návrhov z toho 7 detí, 4 dospelý, 1 kolektív, zaslúžilí tréner. Predseda komisie 

vysvetlil ako sa organizuje – teda v kinosále, s programom,  navrhol, aby sa Športovec roka konal 

v Labyrinte s menším počtom. Navrhuje všetkých nominovaných oceniť, program v Labyrinte 

s pripraveným  malým občerstvenie.  

Športovec mesta Senec za rok 2022 organizačné zabezpečenie:  

Rozpočet na akciu: 2 000,00 EUR 

Slávnostné vyhodnotenie akcie – termín 15.2.2023 (streda) o 18,00 hod. MsKS v Senci 

Moderátor: Gregor Mareš 

Pozvaní hostia: Olympionici – Filip Polášek – tenis, Alexandra Longová – lukostreľba, Victor Ibara 

– tvár Markíze a basketbalista, 

Program: F´Dance, Hydrorock – akrobatický rockandroll, majsterka sveta v skákaní na švihadle,  

Športové kluby boli oslovené, bol im zaslaný mail a výzva 

 

Pripomienky:  

Szabo – nafotiť, natočiť akciu,  pri záujme si  Športovca pozrú z archívu cez sociálne siete, resp. 

prostredníctvom FB, 

Szabová – je to adekvátne rozhodnutie podľa vzniknutej situácie a počtu prijatých návrhov. 

Medveď – bol pozvaný na akcií basketbalového klubu a bol veľmi milo prekvapený, to by mali by 

byť informovaní všetci na všetkých sieťach a ako členovia komisie ba sme sa zúčastňovať 

takýchto akcii, 

Gubáni – pri úspore finančných  prostriedkov  vylepšiť – senecký beh – finančné prostriedky 

zostanú v komisií športu  

Nahadzovanie kultúrnych a športových akcií, zápasov,  

Homola – natočiť, zostrihať a zverejniť,  

Szabo – kto sú to, sú tam zaznamenané kluby z iných miest, ako Senec, vysvetlenie 

Homola - zmysel je oceniť športovca zo Senca – trvalý pobyt v Senci, pri kluboch je sídlo klubu, 

klub reprezentuje mesto Senec 

Tajomníčka – vysvetlila kritéria športovca roka pre rok 2022 

 

Návrh uznesenia č.03/2023 

Komisia športu schvaľuje oceniť všetkých navrhnutých  športovcov  ako Športovec roka mesta 

Senec za rok 2022 jednotnou cenou bez udania poradia a určenia absolútneho víťaza. Ocenenie 

organizačne vykonať v Labyrinte, so zredukovaním programu a s malým občerstvením.  

Zdôvodnenie:  

Malý počet predložených návrhov – celkový počet 11 návrhov. Organizácia Športovca roka v 

kinosále MsKS nie je efektívna a najmä bude nízka účasť hostí a divákov 

 

Hlasovanie:  

za: 8 

proti : 

zdržal sa:1 (Petrušková – nehlasovala, v návrhoch mala nevlastnú dcéru) 

 

 

 



5. Dotácie na rok 2023 – Alokovanie  finančných prostriedkov do výziev  

Predseda komisie predložil návrh na alokovanie finančných prostriedkov na dotácie pre Komisiu 

športu pri MsZ v Senci v celkovej výške 173 600,00 EUR  a nasledovne: 

Výzva 5/2023  

Podpora a rozvoj jednorazových športových aktivít, akcií a podujatí v meste Senec  

– počet podaných 9 žiadostí, v celkovej výške 31 362,00 EUR – 8 000,00 EUR 

 

Výzva 6/2023 

Podpora individuálnych športovcov  

 - počet podaných – 1 žiadosť v celkovej výške 124 000 EUR - 12 000 EUR 

Výzva 7/2023 

Podpora športových aktivít, činnosti a telovýchovy registrovaných klubov v zmysle zákona 

č.440/2015 Zákona o športe Z.z. v meste Senec 

- počet podaných – 14 žiadostí, v celkovej výške 296 654 EUR – 153 600 EUR 

 

Pripomienky: 

Hofericová – ak je nejaká chyba, resp. pochybnosť je potrebné upozorniť žiadateľa, resp. zistiť či 

je to v poriadku 

Csémy – nebudem hlasovať, pokiaľ nevie o koho a o aké žiadosti ide 

Tajomníčka – informovala o aké žiadosti ide a názov projektu  

Medveď – minulý rok sme Triatlon vyradili, z dôvodu zle zaradenia do výzvy, nie je to senecký 

klub, nemáme informáciu o koľko seneckých športovcov je do tejto akcie zapojená,  

Petrušková – tieto informácie nemajú pre mňa výpovednú lehotu, potrebovala by som vedieť 

ako približne sa tieto finančné prostriedky rozdeľovali v minulosti.  

Mókoš - alokácia približne ako minulý rok + 5% navýšenie, čo je v súlade s navýšením celkovej 

sumy finančných prostriedkov na dotácie.  

Medveď – ak by bolo schválené nejaké percento z rozpočtu na šport, tak ako sme to viackrát 

navrhovali v minulosti,  by boli viaceré kluby spokojné s výškou finančnej dotácie. Pozor, na 

niektoré žiadosti, ktoré môžu byť  

Homola – prioritne sme chceli podporiť registrovaných športovcov v zmysle Zákona o športe – 

Slovenský športový portál, teda Výzva č.7/2023 – podmienka výzvy je vytvoriť tabuľku a doplniť 

menný zoznam s ID – Slovenského športového portálu  

 

Návrh uznesenia č. 04/2023 

Komisia športu schvaľuje alokovanie finančný prostriedkov do jednotlivých výziev nasledovne: 

 

Výzva 5/2023  

Podpora a rozvoj jednorazových športových aktivít, akcií a podujatí v meste Senec  

– 8 000,00 EUR 

 

Výzva 6/2023 

Podpora individuálnych športovcov  

 -  12 000 EUR 

Výzva 7/2023 

Podpora športových aktivít, činnosti a telovýchovy registrovaných klubov v zmysle zákona 

č.440/2015 Zákona o športe Z.z. v meste Senec 

- 153 600 EUR 



Hlasovanie:  

za: 8 

proti : 0 

zdržal sa: 1 

 

6. Rôzne  

Mókoš – zvýšiť propagácia športu v meste Senec prostredníctvom sociálnych sieti -  

harmonogram športových aktivít počas víkendu poslať v piatok, a v pondelok zasielať výsledkovú 

listina. Športová hala - medzinárodný turnaj v hádzanej – viac propagovať  športové akcie;  

Gubáni – FB, Istagram do príbehu mesto Senec, Mesto Senec – aplikácia na akcie – kultúry, šport, 

označiť na výsledkov  hastage,  @mesto.senec – potom sa príspevky priamo zverejnia v príbehu 

Mesta Senec; 

Petrušková – nahlasujú kluby akcie, hádzaná nahlasuje? odpoveď Gubani – áno, ale 

v nedostatočnom formáte; 

Homola – do výzvy povinnosť zverejňovať výsledky a fotky do sieti, webstránku, nie je to náročné, 

tak každý klub by mal mať takú povinnosť. Zaviazať kluby, poberateľov dotácie aby túto činnosť 

začal vykonávať; 

Szabo –  fungovanie reklamnej tabuli MsKS, ktorá bude aktualizovaná a program športu a kultúry 

na víkend;   

Petrušková – v úvode komisie, otázka na pravidelné stretnutia so športovými klubmi, stretnutia 

s klubmi opäť obnoviť; 

Medveď – pozor na súhlas s GDPR – povinnosť klubu; 

Chríbik – povinnosť zasielať program a výsledky na sociálne siete FB, Istagram – prepojenosť, 

jednotlivých sieti; 

Mókoš – zaslať prístupy, prístupové hesla, so stručným postupom ako postupovať pri hodnotení 

jednotlivých žiadostí;  

Gubáni – poprosil posielať pozvánku,  materiál na komisiu  a zápisnice z komisie s kópiou na mail 

viceprimátora.  

 

7. Záver  

Predseda komisia pán Tomáš Mókoš poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť na prvom 

zasadnutí komisie športu a vyjadril presvedčenie, že komisia bude konštruktívna a posunie šport 

v Senci ďalej. 

 

Prílohy: 

1. Plán práce a harmonogram zasadnutí na rok 2023 

2. Návrhy na Športovca roka mesta Senec na rok 2022 

 

PhDr. Tomáš Mókoš, v.r. 

Predseda Komisie športu pri MsZ v Senci  

Zapísal: 

 Ing. Gabriela Rebrošová – tajomník  

V Senci, dňa 24.1.2023 

 



Plán práce a harmonogram zasadnutí komisie 

 

23.1.2023 

- Plán práca a harmonogram zasadnutí komisie v roku 2023 

- Športovec roka mesta Senec za rok 2023  

- Dotácie podľa jednotlivých výziev  

 

9.2.2023 

 Rozdelenie dotácií  

 Športovec roka mesta Senec za rok 2023 – organizácia podujatia  

 

22.6.2023 

 

21.8.2023 

- Príprava a organizácia Seneckého behu okolo Slnečných jazier  

- Znenie výziev na rok 2024 

 

 

28.9.2023  

- Senecký beh okolo Slnečných jazier  

- Rozpočet na 3 roky  

 

7.11.2023 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


